



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

45th PARLIAMENT, 1st SESSION

45^e LÉGISLATURE, 1^{re} SESSION

JOURNALS

No. 84

Wednesday, February 11, 2026

2:00 p.m.

JOURNAUX

N° 84

Le mercredi 11 février 2026

14 heures

PRAYER

NATIONAL ANTHEM

MOTIONS

By unanimous consent, it was ordered, — That, notwithstanding any standing order or usual practice of the House:

- (a) immediately after the adoption of this motion, the House observe a moment of silence for the tragic events in Tumbler Ridge, B.C.;
- (b) the Prime Minister, a member of the official opposition, a member of the Bloc Québécois, a member of the New Democratic Party and the member of the Green Party each be permitted to make a statement; and
- (c) following the statements, the House shall adjourn until tomorrow at 10:00 a.m., pursuant to Standing Order 24(1), provided that,
 - (i) the recorded divisions currently deferred to the expiry of the time provided for Oral Questions today be deemed further deferred to the expiry of the time provided for Oral Questions at the next sitting of the House,
 - (ii) any standing, standing joint, special and special joint committees, as well as their subcommittees, shall not be empowered to sit today.

ADJOURNMENT

At 2:36 p.m., pursuant to order made earlier today, the Speaker adjourned the House until tomorrow at 10:00 a.m., pursuant to Standing Order 24(1).

PRIÈRE

HYMNE NATIONAL

MOTIONS

Du consentement unanime, il est ordonné, — Que, nonobstant tout article du Règlement ou usage habituel de la Chambre :

- a) immédiatement après l'adoption de cette motion, la Chambre observe un moment de silence au sujet des événements tragiques survenus à Tumbler Ridge, en Colombie-Britannique;
- b) le premier ministre, un député de l'opposition officielle, un député du Bloc québécois, un député du Nouveau Parti démocratique, et la députée du Parti vert puissent chacun faire une déclaration;
- c) suite aux déclarations, la Chambre s'ajournera jusqu'à demain, à 10 heures, conformément à l'article 24(1) du Règlement, pourvu que,
 - (i) les votes par appel nominal différés à la fin de la période prévue pour les questions orales aujourd'hui soient réputés différés de nouveau jusqu'à la fin de la période prévue pour les questions orales de la prochaine séance de la Chambre,
 - (ii) les comités permanents, mixtes permanents, spéciaux et mixtes spéciaux, ainsi que leurs sous-comités, ne soient pas autorisés à se réunir aujourd'hui.

AJOURNEMENT

À 14 h 36, conformément à l'ordre adopté plus tôt aujourd'hui, le Président ajourne la Chambre jusqu'à demain, à 10 heures, conformément à l'article 24(1) du Règlement.